
ERC de Ripoll acusa CiU de no promocionar la Lira �perqu�

no �s la vostra obra�

L'obra torna a centrar bona par t del debat del ple de l'Ajuntament de Ripoll.

La Lira va tornar a ser el centre de la pol竪mica entre

CiU i ERC

Per estrany que sembli, la Lira va tornar a centrar bona par t del

debat del ple municipal a l'Ajuntament de Ripoll. Tot va venir arran

d'una moci� d'ERC demanant una millora de la neteja, una placa

amb els reconeixements que ha rebut la pla�a i que s'hi potenci�

l'activitat. L'equip de govern va dir que tot aix� ja s'estava fent,

af irmaci� que no va conv�ncer la por taveu d'ERC, Nancy Rovira,

que va dir: �Sou els grans detractors de la Lira i no la

promocionareu mai perqu� no �s la vostra obra�. La moci� no es

va aprovar.

Durant diversos plens, Rovira ha anat demanant millores per la Lira,

aix� com que se'n fes una promoci� tur�stica espec�f ica �perqu�

atrau a molts visitants�. Tamb� ha sigut molt insistent en el fet que s'instaláli un car tell que reculli tots els premis

que ha rebut la Lira, obra d'RCR Arquitectes i Joan Puigcorb�. Amb aix� darrer sembla que li han fet cas, perqu�

el regidor de Cultura, Ramon Santanach, va dir que aquest estiu ja tindrien la placa feta i instalálada a la pla�a.

�El que em sorpr�n m�s, per�, �s que no hi hagi ni un fullet� fent promoci� o difusi�, per exemple, de la

par ticipaci� de la Lira a la Biennal de Ven�cia�, va dir Rovira, �i �s una cosa que l'Ajuntament hauria de saber

aprof itar�. L'altra petici� de la moci� era fer-hi m�s neteja, �cosa que no compar tim perqu� f ins i tot s'hi fa

alguna passada m�s que abans d'arribar al govern�, va dir Santanach. Per �ltim, el regidor de CiU va dir a ERC

que a la Lira ja s'hi fan un munt d'activitats �i si en f�ssim m�s no ho entendria tothom, perqu� Ripoll �s molt

gran i s'ha de repar tir una mica�.

Va ser aqu� quan Rovira va esclatar: �No tenia cap dubte que, essent com sou els grans detractors de la Lira,

votar�eu en contra de la moci�. Tingu�s tan clara la loteria!�, els va etzibar. I va continuar dient que �com que

no ha sigut la seva obra la Lira no els interessa�. Rovira va acabar lamentant que encara avui en dia es continu�

discutint sobre la Lira �per� han deixat molt clar que el que no forma par t del que vost�s han dissenyat es

queda fora de combat�. La darrera intervenci� va ser de Santanach, que es va dirigir a Rovira per dir-li �a

vost� no hi ha res que li vagi b��. La discussi� va continuar, per� sense apor tar res de nou.
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